
Lon brez prednostnih delnic
Imetniki prednostnih delnic Hranilnice Lon so na četrtkovi skupščini soglašali s spremembo
prednostnih delnic v navadne. Delničarji so potrdili predlagane spremembe statuta in preoblikovanje
hranilnice v banko, izrekli pa so tudi nezaupnico predsedniku uprave Jaku Vadnjalu.

Cveto Zaplotnik

Kranj - V četrtek je bila skup-
ščina delničarjev Hranilnice
Lon. Po tem, ko so imetni-
ki prednostnih delnic na lo-
čenem zasedanju soglaša-
li s spremembo 6408 pre-
dnostnih delnic v navadne
redne delnice z nominalno
vrednostjo 75 evrov, so del-
ničarji sprejeli spremembe
statuta. Pri tem so podpr-
li nasprotni predlog družbe
Alea Iacta, s katerim so po-
oblastili upravo, da lahko ob
soglasju nadzornega sveta
v petih letih poveča osnov-
ni kapital za največ 40 tisoč
delnic oziroma za tri milijo-
ne evrov in da, prav tako s so-
glasjem nadzornega sveta,
delno izključi prednostno
pravico delničarjev tako, da k
dokapitalizaciji pozove vsaj

petdeset največjih delničar-
jev. Uprava je predlagala po-
večanje osnovnega kapitala
za največ 80 tisoč delnic ozi-
roma za največ šest milijo-
nov evrov, pri tem pa bi ob so-
glasju nadzornega sveta lah-
ko deloma ali v celoti izklju-
čila prednostno pravico ob-
stoječih delničarjev. V Vses-
lovenskem združenju malih
delničarjev so z nasprotnim
predlogom zahtevali črtanje
izključitve prednostne pra-
vice delničarjev, pri predlo-
gu uprave pa se jim je zdelo
problematično tudi to, da bi
en »dokapitalizator« lahko
naenkrat povečal svoj delež
v družbi preko 50 odstotkov.

Delničarji so podprli pre-
oblikovanje hranilnice v ban-
ko in s tem povezan pred-
log za spremembo firme iz
Hranilnice Lon v Lon banko

s skrajšanim imenom Lon,
sprememba pa naj bi zače-
la veljati 1. marca prihodnje
leto. Na predlog družbe Alea
Iacta, ki je z 10-odstotnim de-
ležem največja delničarka
Hranilnice Lon, so na dnev-
ni red uvrstili tudi glasova-
nje o nezaupnici predsedni-
ku uprave Jaku Vadnjalu, ki
so jo delničarji tudi izglaso-
vali. V družbi Alea Iacta, ki
jo vodi Sergej Racman, so v
zahtevi za dopolnitev dnev-
nega reda skupščine zapisa-
li, da predsedniku uprave ni
uspelo izboljšati poslovanja

družbe in da rezultati močno
zaostajajo za načrti. Ker mu
po oceni delničarja ni uspe-
lo prestrukturirati naložb v
nepremičnine, je to povzro-
čilo slabitev kapitala in ka-
pitalsko neustreznost, ki so
jo delničarji morali odpravi-
ti z dokapitalizacijo. Uprava
(predsednik dr. Jaka Vadnjal
in član Bojan Mandič) je v
stališču do zahteve delničar-
ja med drugim navedla, da
so rezultati poslovanja v letih
2016 in 2017 v skladu z na-
črti, ki jih je potrdil nadzorni
svet. Letos so že prodali dve
poslovno nepotrebni nepre-
mičnini v Postojni in Roga-
ški Slatini, za nepremičnino

v Kranju, kjer je bil prej sedež
Lona, pa so podpisali pogod-
bo o prodaji. Sedanji kapital-
ski primanjkljaj je po mne-
nju uprave posledica grad-
nje nove poslovne stavbe, za
katero je bila odločitev spre-
jeta v letu 2011, torej v času,

ko Vadnjala še ni bilo v Lonu.
Ker je tržna vrednost stav-
be znatno nižja od knjižne,
so revizorji zahtevali popra-
vek vrednosti, ki neposredno
vpliva na kapital, primanj-
kljaj pa je treba pokriti z do-
kapitalizacijo. Lon je na pod-
lagi odredbe Banke Sloveni-
je, da ne zagotavlja predpisa-
ne kapitalske ustreznosti, že
začel postopke za izvedbo do-
kapitalizacije.

Hranilnico Lon bo še naprej vodil Jaka Vadnjal,
nadzorni svet pa ga na podlagi nezaupnice,
izglasovane na skupščini, lahko odpokliče. Redna
seja nadzornega sveta je predvidena v drugi polovici
januarja.
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Uprava Lona ocenjuje, da je sedanji kapitalski primanjkljaj posledica v letu 2011 sprejete
slabe poslovne odločitve za gradnjo nove poslovne stavbe. / fo»: Gorazd Kavčič
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Gorenjski glas 19.12.2017 

TorekDržava: Slovenija

Doseg: 39.000

Stran: 3

Površina: 361 cm2 1 / 1


